



CANADA

C  
o  
m  
m  
u  
n  
i  
q  
u  
é

No. 43

EXTERNAL AFFAIRS  
AFFAIRES EXTERIEURES  
OTTAWA  
JUN 24 1975  
LIBRARY / BIBLIOTHEQUE  
REFERENCE

FOR IMMEDIATE RELEASE  
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

JUNE 12, 1975  
LE 12 JUIN 1975

CANADIAN CONTRIBUTION TO THE  
UNITED NATIONS RELIEF AND WORKS AGENCY

CONTRIBUTION CANADIENNE À L'OFFICE DE SECOURS  
ET DE TRAVAUX DES NATIONS UNIES POUR LES RÉFUGIÉS  
DE PALESTINE DANS LE PROCHE-ORIENT

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS  
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, announced today that a cheque for \$1,200,000, constituting part of Canada's contribution to the United Nations Relief and Works Agency, has been handed over to the United Nations. Canada's total contribution for the financial year 1975-76 will amount to \$3,200,000, of which \$2,000,000 will be provided in flour and the balance in cash. Since UNRWA began its relief, health and education programmes in 1950, the Canadian Government has contributed an amount over \$35,000,000, an amount which ranks Canada as the fourth largest contributor to the fund.

\* \* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires Extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui qu'un chèque de \$1,200,000 constituant partie de la contribution canadienne à l'Office de Secours et de Travaux des Nations Unies pour les Réfugiés de Palestine dans le Proche-Orient (UNRWA) a été remis à l'Organisation des Nations Unies. La contribution canadienne pour l'année fiscale 1975-76 atteindra \$3,200,000, dont \$2,000,000 seront fournis sous forme de farine et le reste en argent. Depuis le début des programmes de secours, de santé et d'éducation de l'UNRWA, le Gouvernement canadien a versé plus de \$35,000,000 à ce fonds, ce qui fait du Canada le quatrième plus grand donateur.